
 
PROTOKÓŁ   Nr 73.2013 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Inwestycji  
z dnia 20 sierpnia  2013 r. 

 
 

Obecni:  
 
1. Mirosław Sobczak  - Przewodniczący Komisji 
2. Mirosław Szczotka - Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Paweł Fydryszek   -  Członek Komisji 
4. Włodzimierz Malinowski           -  Członek Komisji  
5. Aleksandra Świeżak  - Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Paweł Marcin Bednarczyk – Burmistrz  Tłuszcza 
 
  
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek :  
 
1. Przyjęcie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji. 
2. Sprawy bieżące . 
3. Zapoznanie się z korespondencją. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji.  
 

Proponowany porządek został przyjęty. 
 
Ad1.Protokół z ostatniego posiedzenia Komisji został przyjęty.  
 
Ad2. Przewodniczący Komisji poinformował, że na dzisiejsze posiedzenie była 
zaproszona  po raz kolejny Przewodnicząca  Gminnej Komisji Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych, niestety znowu nie przybyła. 
 W związku z tym, Komisja  zwraca się z wnioskiem ( w załączeniu do 
protokołu ) do Burmistrza, o przedstawienie przez Panią Skarbnik- realizacji  
wydatków budżetowych GKRPA do 31 sierpnia 2013 roku. 
 
Radny Włodzimierz Fydryszek poinformował, że w związku z pismem 
mieszkańców Wspólnoty Mieszkaniowej  przy ulicy Sienkiewicza 5 i 
Mickiewicza 3 w Tłuszczu, skontaktował się z mieszkańcami, rozeznał się w 
sytuacji i  faktycznie jest potrzeba wywozu śmieci raz w tygodniu. Odbyło się w 
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tej sprawie spotkanie w którym uczestniczyłem radny Fydryszek, Sekretarz 
Gminy, pracownicy  wydziału  UGK w Urzędzie i przedstawiciel firmy Jurant 
Pan Sławomir Matak. Wykonawca zgodził się raz w tygodniu odbierać śmieci 
od Wspólnoty bez dodatkowych opłat.  
 
Komisja  zwracała się do Burmistrza w następujących sprawach: 
 
-  w sprawie zwiększenia dotacji na  wymianę pokrycia dachowego na budynku 
OSP w Jasienicy do kwoty 60 000 zł.   
Burmistrz wyjaśnił, że na spotkaniu ze strażakami była mowa o zabezpieczeniu 
środków na zakup  blachy, ale nie było mowy o usłudze i dlatego trudno jest 
teraz wygospodarować dodatkowe środki na wykonanie w kwocie 20 000 zł  
tym bardziej, że tych środków na straże jest przekazywanych bardzo dużo.  
Zabezpieczona była w budżecie gminy na ten cel  kwota 20 000 zł, na 
najbliższej sesji zwiększona zostanie dotacja o 25 000 zł i jeśli straż nie otrzyma 
dofinansowania z zewnątrz, to może wygospodarujemy środki i zrobimy 
przeniesienie na kolejnej sesji.  
 
- w sprawie wykupu gruntu  od gminy w trybie bezprzetargowym części działki 
nr ewid. 2133 - ulica Leśna w Jasienicy. 
 
Burmistrz wyjaśnił, że tam powstał spór pomiędzy właścicielami dwóch działek 
i kwestia jest tego typu, że w obecnej chwili w Polsce nie ma obrotu drogami i 
aby dokonać tego podziału, to Rada musi podjąć stosowną uchwałę, tylko 
należy się zastanowić, czy rozpoczniemy taki precedens, że będziemy zbywać 
kawałki dróg. W miejscowości Jasienica nie ma miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego, czyli nie ma spełnionego warunku ustalania 
dróg publicznych. Te co były to są, natomiast dla nowych wydaje się albo 
decyzję lokalizacyjną celu publicznego, albo musi być  mpzp. 
W Jasienicy podziały były robione bardzo dawno i działki które stanowią ulice, 
nie spełniają kryteriów drogi publicznej i tak też jest z ulicą Leśną.  
Reasumując, aby rozwiązać problem, Komisja zobowiązała Burmistrza do 
wystosowania pisma  do właściciela  działki 2133 graniczącej z działką 2132, 
czy nie wnosi sprzeciwu. 
 
- w sprawie wykupu części działki  ulicy Łąkowej w celu ułatwienia 
mieszkańcom dojazdu do stacji kolejowej.   
 
Burmistrz wspólnie z radnym Mirosławem Szczotka uda się w dniu dzisiejszym  
do właścicieli tej działki. 
 
- czy SUW w Kozłach zostanie połączony z wodociągiem w Tłuszczu. 
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Burmistrz powiedział, że w tej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć, ponieważ 
to zależy od tego, na jaką kwotę będzie rozstrzygnięty przetarg. Kwestia jest 
tego typu, że  umowa polegała na tym, że to co zostanie zaoszczędzone na 
budowie SUW w Kozłach, będzie przeniesione na SUW w Łysobykach i tak 
zostało to zrobione. Wspólnie z dyrektorem ZGKiM w Tłuszczu rozważaliśmy 
taką możliwość, aby w tym roku z całej tej kwoty  zrobić w Łysobykach  
badania wody i inne rzeczy, a pozostałą  kwotę przeznaczyć na połączenie 
wodociągu, a SUW w Łysobykach  kontynuować w przyszłym roku, ale musi 
być zgoda wszystkich radnych, zakończył  Burmistrz. 
 
Radny Mirosław Sobczak powiedział, że swoje stanowisko przedstawił 
wcześniej  dyrektorowi ZGKiM w Tłuszczu. 
 
Odbyła się dyskusja. 
 
Radny Mirosław Szczotka poinformował, że na ulicy Szkolnej i Centralnej w 
Jasienicy jest zapchany przepust i dotychczas pomimo zgłoszenia nie zostało to 
wykonane i zwrócił się o poprawienie  chodnika przy Kościele.   
 
Burmistrz przyjął do realizacji. 
 
Radny Mirosław Sobczak poinformował, iż mieszkańcy mają zastrzeżenia do 
Wykonawcy, który wykonuje prace na zlecenie spółki wodnej na terenie 
Miasego i Łysobyk. 
 
Burmistrz przyjął do wiadomości. 
 
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 
1.Wniosek od Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Tłuszczańskiej o nadanie tytułu  
„Honorowego Obywatela Gminy Tłuszcz” Panu Bogdanowi Wnuk, który w 
latach 1965-1990 pełnił funkcję Dyrektora Szkoły Podstawowej w Tłuszczu  i 
dzięki jego umiejętnościom, szkoła podstawowa w Tłuszczu osiągnęła bardzo 
wysokie wyniki i znajdowała się w czołówce szkół w gminie, powiecie , 
województwie nawet na arenie ogólnopolskiej. 
Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja opiniuje pozytywnie . 
 
2. Komisariat Policji w Tłuszczu zwraca się z prośbą o rozważenie możliwości 
zmiany przeznaczenia wyasygnowanych z budżetu gminy Tłuszcz środków 
finansowych w kwocie 18 750 zł  na dofinansowanie zakupu samochodu 
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służbowego dla potrzeb Komisariatu Policji w Tłuszczu, na zakup nowego 
zestawu komputerowego z oprogramowaniem w kwocie 7 000 zł i na nagrody 
motywacyjne dla policjantów w kwocie 2 500 zł.   
Pismo stanowi załącznik  nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Komisja zapoznała się .  
 
 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 4 września   
2013 roku godzina 9.00.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono.  
                                                                        
                                                                                  Przewodniczący Komisji 
                                                                                                          
                                                                                      Mirosław Sobczak  
 
Dokument utworzyła: 
Bożena Brzozowska                                  
dnia 30 sierpnia  2013 r. 
                                                                                        


